
Bilag 2 til generalforsamlingen i Pumpen den 15. marts 2023 

Forslag fra bestyrelsen: Stianlæg 
 

Den tidligere bestyrelse har afvist at skabe en anlagt stiføring fra stianlægget mellem de nye 
bebyggelser ”Ved Billeskoven” /”Sportvænget” og vores område. 

Efter dialog med Aalborg Kommune har den nye bestyrelse revurderet situationen, og kan 
se at de bløde trafikanter til og fra vores område benytter den u-autoriserede sti op ad 
skrænten lige overfor overløbsbassinet. Denne sti er uhensigtsmæssig og direkte farlig, 
specielt i fugtigt vejr og frost. En analyse af trafikmønstret i området viser at de fleste bløde 
trafikanter bevæger sig fra stien og ud på vores del af Sportvænget. Landskabet er 
derudover helt plant imellem hjørnet af stisystemet, til hjørnet af vendepladsen for enden af 
vores del af Sportvænget. Se tegning. 

Kommunen har lovet at dække alle udgifter i forbindelsen med anlæggelsen af denne sti, 
hvis der er flertal for dette i foreningen. 

Bestyrelsen foreslår at vi står bag denne stiføring. 

 

 

 


